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Abstract (en)
[origin: US2020002139A1] A telescopic jib bracing unit for a mobile crane includes a holding frame which is embodied for fastening to the telescopic
jib of the mobile crane and exhibits an open cross-section, the cross-sectional opening of which enables the jib to be retracted into the holding frame,
and two bracing supports which are connected by the holding frame to form a structural unit. Two frame parts which form the open cross-section of
the holding frame are coupled to each other via a coupling point such that they can be moved with respect to each other. A bracing unit transport
system, a mobile crane and a fitting method are also provided.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Teleskopausleger-Abspanneinheit für einen Mobilkran, mit- einem zur Befestigung am Teleskopausleger des Mobilkrans
ausgestalteten Halterahmen (10) mit einem offenen Querschnitt, dessen Querschnittsöffnung das Einfahren des Auslegers (3) in den Halterahmen
(10) ermöglicht; und- zwei vom Halterahmen (10) zu einer Baueinheit verbundenen Abspannstützen (11); wobei zwei den offenen Querschnitt des
Halterahmens (10) bildende Rahmenteile (101, 102) über eine Koppelstelle (19) zueinander beweglich aneinandergekoppelt sind. Die Erfindung
betrifft ferner ein entsprechendes Abspanneinheits-Transportsystem, einen entsprechenden Mobilkran und ein entsprechendes Rüstverfahren.
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